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Protokół nr VII/2019 

z VI Sesji Rady Miejskiej w Sycowie 

odbytej w dniu 28 marca 2019r. 

w sali nr 57 Urzędu Miasta i Gminy w Sycowie 

w godz. od 1500 do 1640 

 

Ad 1) Otwarcie Sesji  

Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Otworzył VII Sesję Rady Miejskiej w Sycowie słowami: „Otwieram VII Sesję Rady 

Miejskiej w Sycowie”.  

 

Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Zgodnie z listą obecności aktualnie w obradach uczestniczy 14 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

(sprawdzenie obecności imienne stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

 

Nieobecni: 

1. Radny Mieczysław Troska (spóźnienie) 

 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Artur Drzyzga – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Syców 

2. Bogumiła Solecka – Skarbnik Miasta i Gminy Syców  

3. Michał Pawlaczyk – Sekretarz Miasta i Gminy Syców 

4. Naczelnicy i Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Syców 

5. Kierownicy Jednostek Organizacyjnych Gminy 

6. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych 

7. Radni Rady Powiatu Oleśnickiego. 

8. Mieszkańcy Miasta i Gminy Syców. 

9. Zaproszeni goście. 

(załącznik nr 2) 

 

Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

Artur Drzyzga – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Syców 

Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu: 

1. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – 

Prawo oświatowe. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 glosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła proponowana punktu do porządku 

obrad: Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą  

– Prawo oświatowe. 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) 
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Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Odczytał poniższy porządek obrad 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Sycowie z dnia  

28 lutego 2019r. 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Syców o pracy w okresie od 25 lutego 2019r.  

do 25 marca 2019r. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sycowie o pracy w okresie  

od 25 lutego 2019r. do 25 marca 2019r. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałaniu Narkomanii za 2018 rok. 

8. Informacja o realizacji zadań zleconych wojewody z zakresu administracji rządowej. 

9. Informacja o działalności Sycowskiej Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. za 2018 r. 

10. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2017 – 2020. 

11. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcie sprawozdania z działalności  

Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sycowie za 2018 r. 

12. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miasta Syców. 

13. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Stradomia Wierzchnia oraz 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 66 w 

miejscowości Szczodrów. 

14. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Syców. 

15. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzenia kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

16. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli oraz niepublicznych innych form wychowania 

przedszkolnego  

w wysokości wyższej niż określona w art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 27 października 2017r.  

o finansowaniu zadań oświatowych. 

17. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 

r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Syców. 

18. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych  

w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania. 

19. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – 

Prawo oświatowe. 

20. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/22/2018 Rady Miejskiej  

w Sycowie z dnia 27 grudnia 2018 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Miasta i Gminy Syców. 
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21. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta i gminy Syców na rok 

2019. 

22. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy 

Syców w 2019r. 

23. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Społecznej. 

24. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Infrastruktury. 

25. Interpelacje i zapytania Radnych. 

26. Oświadczenia i komunikaty. 

27. Wolne wnioski. 

28. Zamknięcie obrad.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła porządek VII Sesji Rady Miejskiej 

 w Sycowie. 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 4) Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Sycowie z dnia  

28 lutego 2019r. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła protokół z VI Sesji Rady Miejskiej 

w Sycowie z dnia 28 lutego 2019r.. 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 5) Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Syców o pracy w okresie od 25 lutego 

2019r. do 25 marca 2019r. 

Pytań do złożonej informacji nie było. 

(załącznik nr 6) 

 
Radny Mieczysław Troska przybył na obrady Rady. Od tej pory w Sesji bierze udział 15 Radnych. 

 

Ad 6) Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sycowie o pracy w okresie  

od 25 lutego 2019r. do 25 marca 2019r. 

Pytań do złożonej informacji nie było. 

(załącznik nr 7) 

 

Ad 7) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałaniu Narkomanii za 

2018 rok. 

Judyta Nolbert – Inspektor ds. społecznych 

Przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałaniu Narkomanii za 2018 

rok. 

(załącznik nr 8) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  
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Marzena Guder – Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego sprawozdania.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 glosami „za”, 0 glosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła sprawozdanie z realizacji 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego 

Programu Przeciwdziałaniu Narkomanii za 2018 rok. 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 8) Informacja o realizacji zadań zleconych wojewody z zakresu administracji 

rządowej. 

Beata Jagodzińska – Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego 

Przedstawiła informację o realizacji zadań zleconych wojewody z zakresu administracji 

rządowej. 

(załącznik nr 10) 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła informację o realizacji zadań 

zleconych wojewody z zakresu administracji rządowej. 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 9) Informacja o działalności Sycowskiej Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o. za 2018 r. 

Grzegorz Dąbrowski – Prezes SGK Sp. z o.o. 

Przedstawił informację o działalności Sycowskiej Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.  

za 2018 r. 

(załącznik nr 12) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionej informacji.  

 

Agnieszka De Falco Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionej informacji.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 glosami „za”, 0 glosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła informację o działalności 

Sycowskiej Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o. za 2018 r. 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 10) Sprawozdanie z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2017 – 2020. 

Urszula Stawicka – Kierownik M-GOPS w Sycowie 

Przedstawiła sprawozdanie z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2017 – 2020. 

(załącznik nr 14) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  
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Marzena Guder – Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego sprawozdania.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 glosami „za”, 0 glosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła sprawozdanie z realizacji gminnego 

programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na 

lata 2017 – 2020. 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 11) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcie sprawozdania z działalności  

Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sycowie za 2018 r. 

Urszula Stawicka – Kierownik M-GOPS w Sycowie 

Przedstawiła projekt uchwały wraz ze sprawozdaniem z działalności  

Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sycowie za 2018 r. 

(załącznik nr 16) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marzena Guder – Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 glosami „za”, 0 glosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr VII/39/2019 w sprawie 

przyjęcie sprawozdania z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Sycowie za 2018 r. 

(załącznik nr 17) 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 12) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Syców. 

Andrzej Dembski – Naczelnik Wydziału GN 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miasta Syców. 

(załącznik nr 19) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 glosami „za”, 0 glosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr VII/40/2019 w sprawie 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Syców. 

(załącznik nr 20) 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu) 
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Ad 13) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego 

Stradomia Wierzchnia oraz zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działki nr 66 w miejscowości Szczodrów. 

Andrzej Dembski – Naczelnik Wydziału GN 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Stradomia Wierzchnia oraz 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 66 w 

miejscowości Szczodrów. 

(załącznik nr 22) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr VII/41/2019 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obrębu geodezyjnego Stradomia Wierzchnia oraz zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 66 w miejscowości Szczodrów. 

 

(załącznik nr 23) 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 14) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Syców. 

Andrzej Dembski – Naczelnik Wydziału GN 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Syców. 

(załącznik nr 25) 

 

Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Otworzył dyskusje.  

 

Marzena Guder – Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Na posiedzeniu komisji było sygnalizowane, że jedna uwaga została odrzucona, ale tak 

naprawdę nie wiemy, czego ona dotyczyła. 

 

Andrzej Dembski – Naczelnik Wydziału GN 

Uwaga ta dotyczyła zmiany przeznaczenia terenów rolnych na teren zabudowy 

mieszkaniowej dz. nr 246/7. Uwaga ta nie została uwzględniona przez pana burmistrza ze 

względu na to, że nie była objęta opracowaniem studium. Studium dla miejscowości 

Komorów obejmowało tylko działki 139/1 i 132. 

 

Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Dokonał zamknięcia dyskusji. 

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 
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Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Poddał pod głosowanie nieuwzględnienie uwagi: 

„uwaga wniesionej pismem z dnia 13.02.2019 r., dotyczącej przekształcenia działki 

ewidencyjnej nr 246/7 w obrębie Komorów pod teren mieszkalny przeznaczony do zabudowy 

jednorodzinnej bądź teren mieszkalny przeznaczony do zabudowy jednorodzinnej wraz z 

nieuciążliwą usługą. 
Uzasadnienie: 

Nie dotyczy obszaru zmiany Studium.” 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 10 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz przy 5 głosach „wstrzymujących się” uwaga nie została uwzględniona.  

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu) 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr VII/42/2019 w sprawie 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 

Syców. 

(załącznik nr 27) 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu) 

 

Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Ogłosił 10 min. przerwy. 

 

Po przerwie w Sesji bierze udział 15 Radnych. 

 

Ad 15) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzenia 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Monika Zobek – Dubicka – Dyrektor CUW 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzenia kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania. 

(załącznik nr 29) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marzena Guder – Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr VII/43/2019 w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych podmiotów oświatowych 

oraz trybu przeprowadzenia kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

(załącznik nr 30) 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu) 
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Ad 16) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli oraz niepublicznych innych form wychowania 

przedszkolnego w wysokości wyższej niż określona w art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 27 

października 2017r. o finansowaniu zadań oświatowych. 

Monika Zobek – Dubicka – Dyrektor CUW 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli oraz niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego w 

wysokości wyższej niż określona w art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 27 października 2017r. o 

finansowaniu zadań oświatowych. 

(załącznik nr 32) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marzena Guder – Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr VII/44/2019 w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz niepublicznych 

innych form wychowania przedszkolnego w wysokości wyższej niż określona w art. 21 ust. 3 

ustawy z dnia 27 października 2017r. o finansowaniu zadań oświatowych. 

(załącznik nr 33) 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 17) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 

2019 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Syców. 

Monika Zobek – Dubicka – Dyrektor CUW 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli oraz niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego w 

wysokości wyższej niż określona w art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 27 października 2017r. o 

finansowaniu zadań oświatowych. 

(załącznik nr 35) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marzena Guder – Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr VII/45/2019 w sprawie 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Syców. 

(załącznik nr 36) 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu) 
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Ad 18) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki 

zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

Monika Zobek – Dubicka – Dyrektor CUW 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych  

w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania. 

(załącznik nr 38) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marzena Guder – Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr VII/46/2019 w sprawie 

określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

(załącznik nr 39) 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 19) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie dostosowania 

sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego 

ustawą – Prawo oświatowe. 

Monika Zobek – Dubicka – Dyrektor CUW 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo 

oświatowe. 

(załącznik nr 41) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marzena Guder – Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr VII/47/2019 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 

(załącznik nr 42) 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 20) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/22/2018 Rady 

Miejskiej w Sycowie z dnia 27 grudnia 2018 roku w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Miasta i Gminy Syców. 

Bogumiła Solecka – Skarbnik MiG Syców 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/22/2018 Rady Miejskiej w 

Sycowie z dnia 27 grudnia 2018 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta i 

Gminy Syców.  

(załącznik nr 44) 



 10

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Agnieszka De Falco Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr VII/48/2019 w sprawie 

zmiany uchwały nr IV/22/2018 Rady Miejskiej w Sycowie z dnia 27 grudnia 2018 roku w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy Syców. 

(załącznik nr 45) 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 21) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta i gminy Syców na 

rok 2019. 

Bogumiła Solecka – Skarbnik MiG Syców 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta i gminy Syców na rok 2019. 

(załącznik nr 47) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Agnieszka De Falco Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr VII/49/2019 w sprawie 

zmiany budżetu miasta i gminy Syców na rok 2019. 

(załącznik nr 48) 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 22) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i 

Gminy Syców w 2019r. 

Marek Grenda – Naczelnik Wydziału ITiI 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Syców w 

2019r.. 

(załącznik nr 50) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Agnieszka De Falco Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 
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Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr VII/50/2019 w sprawie 

określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Syców w 2019r. 

(załącznik nr 51) 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 23) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Społecznej. 

Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Społecznej. 

Wyjaśnił, że Radny Marcin Marciniak, który uzyskał mandat w wyborach uzupełniających 

złożył pisemną deklaracje pracy w Komisji Społecznej.  

Następnie zapytał p. Marcina Marciniaka czy wyraża chęć pracy w Komisji Społecznej? 

(załącznik nr 53) 

Marcin Marciniak – Radny 

Odpowiedział „Tak, wyrażam.”  

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr VII/51/2019 w sprawie 

zmiany składu osobowego Komisji Społecznej. 

(załącznik nr 54) 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 24) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Infrastruktury. 

Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Infrastruktury. 

Wyjaśnił, że Radny Marcin Marciniak, który uzyskał mandat w wyborach uzupełniających 

złożył pisemną deklaracje pracy w Komisji Infrastruktury.  

Następnie zapytał p. Marcina Marciniaka czy wyraża chęć pracy w Komisji Infrastruktury? 

(załącznik nr 56) 

Marcin Marciniak – Radny 

Odpowiedział „Tak, wyrażam.”  

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 15 Radnych: 15 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr VII/52/2019 w sprawie 

zmiany składu osobowego Komisji Infrastruktury. 

(załącznik nr 57) 

 (głosowanie imienne stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 25) Interpelacje i zapytania Radnych. 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Zapytał, czy do Biuro Rady wpłynęły odpowiedzi od Prezesa STBSu na zadane pytania na 

ostatniej sesji? 
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Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Wyjaśnił, że do Biura Rady do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne odpowiedzi. Do 

Burmistrza również nie wpłynęły.  

 

Ad 26) Oświadczenia i komunikaty. 

Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Przypomniał, że trwają wybory sołtysów, rad sołeckich oraz przewodniczących i zarządów 

rad osiedlowych. Odbyły się już wybory w Wielowsi, Wioska, Drołtowice, Szczodrów oraz 

SM nr 2.  

Przypomniał o konieczności złożenie oświadczeń majątkowych do końca kwietnia.  

Na prośbę Burmistrza poinformował, że w dniu 08.04.2019r. w godzinach 10:00 – 13:00 w 

Urzędzie Miasta będzie Mobilny Punkt Informacyjny Funduszy Europejskich we Wrocławiu. 

Zachęcił do brania udziału i korzystania z możliwości konsultacji.  

 

Ad 27) Wolne wnioski. 

Marzena Guder – Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Poruszyła problem wyrzucania śmieci przez obywateli nie tylko naszej gminy w różnych 

częściach miasta i gminy Syców. Naglący problem, który należy rozwiązać to składowisko 

śmieci na działce prywatnej przy Kościołku w Świętym Marku.  

Jest to działka prywatna, ale śmieci podrzucane są przez przypadkowych ludzi. Zaznaczyła, 

że takich miejsc w gminie Syców jest wiele, dlatego apelowała do społeczności lokalnej, aby 

tego nie robić. W gminie funkcjonuje system segregacji odpadów, dlatego takie postępowania 

są niezrozumiałe.  

Powstała inicjatywa, akcja społeczna, aby uporządkować ten teren przy Kościółku. Niestety 

problem pozostanie. Dlatego zaproponowała, aby usiąść i wspólnie rozwiązać problem 

dzikich wysypisk i nie dawać przyzwolenia na takie działania. 

 

Artur Drzyzga – Z-ca Burmistrza MiG Syców 

Dodał, że problem śmieci jest problemem ogólnopolskim. System segregacji funkcjonuje w 

całym kraju. Są odpowiednie worku, w różnych kolorach, niestety pozostaje problem braku 

kultury i lenistwa. Dodał, że ciągle sprzątanie po kimś jest awychowawcze, czyli nie przynosi 

efektów. Pozostaje również kwestia terenów, na których znajdowały się kiedyś wysypiska 

śmieci i ludzie się do tego przyzwyczaili, a obecnie takie działki stanowią własność prywatną. 
Tak jest między innymi w Świętym Marku. Na takich prywatnych działkach to właściciel 

ponosi odpowiedzialność i wystarczyłoby postawić tablicę „zakaz wyrzucania śmieci”. 

Oczywiście akcje społeczne są dobre i sam wezmę w nich udział, ale z drugiej strony nie 

powinniśmy się bać informować odpowiedni służby.  

Prosiłbym media, aby apelowały do mieszkańców w tonie, że to jest nasza sprawa nasza jako 

społeczeństwa. Nie tylko, co zrobią z tym służby, albo, co zrobi z tym miasto. Nasza 

największa rola to edukacja, nic więcej nie możemy zrobić. A jeśli nie edukacja to kara.  

 

Kazimierz Mieszała – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Podobny problem był przy cmentarzu w Drołtowicach, trochę kultury osobistej wystarczy.  
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Ad 28) Zamknięcie obrad.  

Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Stwierdził wyczerpanie porządku obrad i o godzinie 16:40 zamknął VII Sesję Rady Miejskiej  

w Sycowie słowami „Zamykam VII Sesję Rady Miejskiej w Sycowie”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Robert Dziergwa 

Protokół sporządziła: Magdalena Książyk 

 


